
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 10. august 2021 kl. 19.00. 

Deltagere: Elva, Jens, Egon, og Lars. Claus Peter Aanum (Ungdomsbo) deltog under punkt 5. 

 

1. Formalia: Lars blev valgt som referent.  

2. Klager: Intet modtaget. 

3. Flytninger: Ingen info modtaget. 

4. Breve: Intet modtaget.  

5. Møde med Claus Peter:  

Afdelingsmødet: Indkaldelsen skal fremover godkendes af afdelingsbestyrelsen før den sendes ud. Det var i øvrigt 

ikke et godt møde.  

Corona: Hvis vi kommer i samme situation igen, hvor vi ikke kan mødes, skal der findes alternative løsninger, 

f.eks. videomøder. Det hele må ikke gå i stå i længere tid. 

Affaldsposer: Afdelingen kan selv beslutte, om vi vil bruge ca. 20-24.000 kr. på udlevering af affaldsposer. Hvis 

udleveringen skal ændres, skal det besluttes på et afdelingsmøde. 

Vedtægter: Claus Peter ser på om vedtægterne skal ændres.  

 

Flytninger: Afdelingsbestyrelsen ønsker informationer om fraflytninger, ledige lejligheder m.m. Dette kan være en 

udfordring i forhold til persondatalovgivningen. Claus Peter undersøger om afdelingsbestyrelsen kan få 

anonymiserede informationer f.eks. hver 6. eller 12. måned. 

Klager: Afdelingsbestyrelsen bliver heller ikke informeret om indkomne klager. Claus Peter undersøger om 

afdelingsbestyrelsen kan og må få noget at vide. 

6. Video i affaldsskure: Der er forslag om at der opsættes videoovervågning i de nye affaldsskure, på samme 

måde og med samme regler som i f.eks. kældrene. Afdelingsbestyrelsen godkender dette. 

7. Toilet: Toilettet i kælderen ved nr. 94 er blevet benyttet af håndværkere, hvilket forklarer tilstanden sidste 

måned.  

8. Nøgler: Det vil koste 2.000 kr. hvis afdelingsbestyrelsen skal have nogle til kælderen i nr. 94. 

Afdelingsbestyrelsen vælger ikke at bruge penge på dette, og finder andre løsninger på problemet.  

9. Fællesmøde: Der er sendt forespørgsler ud til de øvrige afdelinger på Stengårdsvej om at genoptage 

fællesmøderne. Der er kun kommet en tilbagemelding, og de var ikke interesseret. Arbejdet med fællesmøderne 

skrinlægges indtil videre. 

10. Eventuelt: Intet at referere. 

 

Mødet sluttede kl. 20.55. 

 

 

 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


